

## Protokoll från styrelsemöte F3–HT20

Ledningscentralen samt Zoom, kl. 17.15 tisdagen den 29 september 2020

### § 1 O.F.M.Ö.

Styrelseordförande Emelie Zhu förklarade mötet öppnat 17:15.

### § 2 Närvaro

**Emelie Zhu**  
**Ludwig Linder**  
**Joel Wulff**  
**Teodor Bucht**  
**Gustav Nirvin**

**Nik Johansson**  
**Melker Georgson**  
Filip Johansson  
Fredric Ahrling *Kårkontakt*  
Lukas Gustavsson

Oliver Wiksten t.o.m. §15  
Olivia Karlsson t.o.m. §11  
Emma Åkerman t.o.m. §11

### § 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelseledamöter adjungerades.

### § 4 Val av justerare

Styrelseledamot Nik Johansson utsågs att, jämte styrelseordförande Emelie Zhu, justera protokollet.

### § 5 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade

*att* godkänna dagordningen som den låg.

### § 6 Meddelanden

Inga meddelanden togs upp av mötet.

### § 7 Rapporter

Ordförande Teodor Bucht rapporterade från nämnden.

Nollningen är slut så nu återgår nämnden till vanlig verksamhet. Styrelsen och nämnden håller på att utvärdera nämndens roll i verksamheten.

Kassör Filip Johansson rapporterade från Ekonomiavdelningen; 'pengar finns'. Speciellt har styrelse disponibelt väldigt mycket pengar i jämfört med tidigare år.

## § 8 Entledigande av spindelmän

Spindelförman Lukas Gustavsson föredrog punkten enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

*att* entlediga Roos Eline Bottema F18, Erik Magnusson F19, Klas Junskog n18 och Vejde Nilsson F18 från posten spindelmann.

## § 9 Access till bunkern samt SK för FREJA

Emma Åkerman, Ordförande i FREJA, föredrog punkten enligt handlingarna.

Ordförande Teodor Bucht ansåg att vi inte bör ändra i styrdokumentet innan vi formaliserat samarbetsföreningar i våra styrdokument.

Sekreterare Ludwig Linder instämde och inkom med ett yrkande:

*Jag yrkar att styrelsen ger Emma Åkerman access till Ambassaden och SK för resten av höstterminen.*

Styrelsen beslutade

*att* bifalla Linders yrkande.

*att* göra Styrelseledamot Gustav Nirvin ansvarig för beslutsuppföljning och förlägga den till F4-HT20.

## § 10 Redaktionell ändring av stadgar

Sekreterare Ludwig Linder föredrog punkten enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

*att* bifalla de redaktionella ändringarna i stadgan i första läsningen.

## § 11 Redaktionell ändring av reglemente

Sekreterare Ludwig Linder föredrog punkten enligt handlingarna.

Linder upplyste att formatering av punkten i handlingarna är felaktig och yrkanden ska vara enligt följande:

*att* styrelsen gör en redaktionell ändring av titeln på reglementet till F-sektionen inom TLTH.

*att* styrelsen gör en redaktionell ändring i reglementet §9.32.1 till: 'Näringslivsansvarig är utskottsordförande i näringslivsutskottet och ekonomiskt ansvarig för utskottet. Denne representerar även utskottet i nämnden och i näringslivskollegiet på kåren.'

Styrelseledamot Gustav Nirvin ställde frågan ifall vi bör ändra formuleringen för att förhindra att behöver ändra det i framtiden. Styrelseledamot Nik Johansson informerade att denna ändringen är gammal och liknande ändringar händer ej ofta.

Styrelsen beslutade

*att* bifalla de redaktionella ändringarna i reglementet.

**§ 12 Ordförandebeslut angående access till nollesexetfaddrar**

Ordförande Teodor Bucht föredrog punkten enligt handlingarna.

Vice Ordförande Joel Wulff yrkade på att stadfästa ordförandebeslutet.

Styrelsen beslutade

*att* stadfästa ordförandebeslutet.

**§ 13 Ordförandebeslut angående inköp av soundboksladdare**

Ordförande Teodor Bucht föredrog punkten enligt handlingarna.

Bucht informerade mötet att laddaren inte har hittats.

Styrelseledamot Gustav Nirvin informerade resten av mötet att detta redan har diskuterats och godkänts informellt av styrelsen.

Nirvin yrkade på att stadfästa ordförandebeslutet.

Styrelsen beslutade

*att* stadfästa ordförandebeslutet.

**§ 14 Fyllnadsval av projektgruppsledamot FARAD 2020/21**

Projektledare för FARAD Oliver Wiksten föredrog punkten enligt handlingarna.

Sekreterare Ludwig Linder informerade mötet att han var stolt över Wikstens förbättringar sen senaste nomineringen men att vissa namn var felstavade. Styrelseordförande Emelie Zhu informerade att André Ráth var internationell master student och inte gick i F17.

Styrelsen beslutade

*att* fyllnadsvälja Simon Horovitz, Nathalie Tiet, Lennart Küssner, Lisa Stenlund, Hanna Areskoug, Erica Fritz, Philip Vestin, André Ráth och Liam Fahlstad till projektgruppsledamot FARAD 2020/21.

**§ 15 Arbetsgruppsrapporter & redovisning**

Styrelseordförande Emelie Zhu läste upp ett meddelande från Carl Boklund. Boklund ansåg att Arbetsgruppen för ekonomiskt arbete har utfört sitt arbete och bör upplösas. Arbetsgrupp utskottsloggor har varit inaktiv, Boklund ska försöka hitta ny sammankallande för arbetsgruppen och återkommer nästa styrelsemöte.

Styrelsen beslutade

*att* godkänna redovisningen för arbetsgrupp ekonomiskt arbete.

*att* upplösa arbetsgrupp ekonomiskt arbete.

Styrelsen beslutade

*att* flytta redovisningsdatum av arbetsgrupp utskottsloggor till F04-HT20.

Nedan finns samtliga aktiva arbetsgrupper.

Tillsatt	Arbetsgrupp	Sammanställande	Redovisning
F01-VT20	Arbetsgrupp utskottsloggor	Carl Boklund	F04-HT20

§ 16 Övrigt

Inga övriga frågor lyftes.

§ 17 Nästa möte

Nästa möte sattes till tisdagen den 13:e oktober 17.15 i Ledningscentralen samt Zoom.

§ 18 O.F.M.A.

Styrelseordförande Emelie Zhu förklarade mötet avslutat 17:53.

*I sektionstyrelsens tjänst,*

\_\_\_\_\_  
 Emelie Zhu  
*Styrelseordförande*

\_\_\_\_\_  
 Ludwig Linder  
*Sekreterare*

\_\_\_\_\_  
 Nik Johansson  
*Justerare*

## Styrelsemöte F03–HT20

Zoom via <https://lu-se.zoom.us/j/9953314738>,

tisdagen 29/9 kl 17.15

### Handlingar

§ 1	O.F.M.Ö.			<i>(Beslut)</i>
§ 2	Närvaro			<i>(Beslut)</i>
§ 3	Adjungeringar			<i>(Beslut)</i>
§ 4	Val av justerare			<i>(Beslut)</i>
§ 5	Godkännande av dagordning			<i>(Beslut)</i>
§ 6	Meddelanden			<i>(Information)</i>
§ 7	Rapporter			<i>(Information)</i>
§ 8	Entledigande av spindelmän			<i>(Beslut)</i>
§ 9	Access till bunkern samt SK för FREJA			<i>(Beslut)</i>
§ 10	Redaktionell ändring av stadgar			<i>(Beslut)</i>
§ 11	Redaktionell ändring av reglemente			<i>(Beslut)</i>
§ 12	Ordförandebeslut angående access till nollesexetfaddrar			<i>(Beslut)</i>
§ 13	Ordförandebeslut angående inköp av soundboksladdare			<i>(Beslut)</i>
§ 14	Fyllnadsval av projektgruppsledamot FARAD			<i>(Beslut)</i>
§ 15	Arbetsgruppsrapporter & redovisning			<i>(Beslut)</i>
	<u>Tillsatt</u>	<u>Arbetsgrupp</u>	<u>Samman kallande</u>	<u>Redovisning</u>
	F01–VT20	Arbetsgrupp ekonomiskt arbete	Carl Boklund	F03–HT20
	F01–VT20	Arbetsgrupp utskottsloggor	Carl Boklund	F03–HT20
§ 16	Övrigt			<i>(Beslut)</i>
§ 17	Nästa möte			<i>(Beslut)</i>
§ 18	O.F.M.A.			<i>(Beslut)</i>

## Handlingar

### §8 Entledigande av spindelmän

Spindelförman Lukas Gustavsson skickade in följande punkt:

En period efter att de sexton nominerade tillsatts posten spindelmannan, önskar fyra av dessa att avgå. Jag yrkar därför

*att* styrelsen entledigar Roos Eline Bottema €18, Erik Magnusson €19, Klas Junskog n18 och Vejde Nilsson €18 från posten spindelmannan.

### §9 Access till bunkern samt SK för FREJA

Josefine Öder, styrelseledamot i FREJA, skickade in följande punkt: Då FREJA har fått beviljat av F-sektionens styrelse att förvara saker i bunkern behöver någon i FREJAs styrelse access, lämpligtvis ordförande. Då vi har lunchmöten i SK ser vi gärna att ordförande även får access in hit, så behöver vi inte belasta personer med access att öppna åt oss. Vi yrkar därmed

*att* i Riktlinjer för funktionärens access till lokalerläggas till FREJA ordförande med access till bunkern respektive SK.

### §10 Redaktionell ändring av stadgar

Sekreterare Ludwig Linder skickade in följande punkt:

I den senaste ändringen av stadgarna togs konceptet av stödmedlem bort, dock glömde motionärerna stryka den ur listan av sektionens sammansättning. Enligt punkt 7.7 i stadgar: För redaktionella ändringar av stadgarna krävs enhälliga beslut av fulltalig styrelse vid två på varandra följande protokollförda möten [...] Ändringar ska stadfästas på nästkommande ordinarie sektionsmöte".

Därför skickar jag in följande yrkande: Jag yrkar

*att* styrelsen gör en redaktionell ändring av punkt 1.6 i stadgarna och tar bort "e. stödmedlem".

### §11 Redaktionell ändring av reglemente

Sekreterare Ludwig Linder skickade även in följande punkt:

Enligt våra stadgar är det officiella namnet för sektionen F-sektionen inom TLTH dock står det i titeln till vårt reglemente F-teknologsektionen inom TLTH". Detta är en självklar miss som bör åtgärdas med en redaktionell ändring för det påverkar ej andemeningen av reglementet.

Under §9.32.1, Beskrivning av Näringslivsansvarig står följande: Denne representerar även utskottet i nämnden och i industrikontaktsskollegiet på kåren. "Kollegiet heter nuförtiden Näringslivsskollegiet och bör ändras till detta.

Därför yrkar jag

*att* styrelsen gör en redaktionell ändring av titeln på reglementet till: F-sektionen inom TLTH".

*att* styrelsen gör en redaktionell ändring i reglementet §9.32.1 till: Näringslivsansvarig är utskottsordförande i näringslivsutskottet och ekonomiskt ansvarig för utskottet. Denne representerar även utskottet i nämnden och i näringslivsskollegiet på kåren."

### §12 Ordförandebeslut angående access till nollesexetfaddrar

Sektionsordförande Teodor Bucht skickade in bilaga 1.

### §13 Ordförandebeslut angående inköp av soundboksladdare

Sektionsordförande Teodor Bucht skickade in bilaga 2.

### §14 Fyllnadsval av projektgruppsledamot FARAD 2020/21

Projektledare för FARAD Oliver Wiksten skickade in följande yrkande samt bilaga 3:

Nomineringsgruppen för FARAD yrkar för

*att* välja Simon Horovitz, Nathalie Tiet, Lennart Küsser, Lisa Stenlund, Hanna Areskoug, Erica Fritz, Philip Vestin, Andre Rath och Liam Falstad till projektgruppsledamot FARAD 2020/21.

*I sektionstyrelsens namn,*

---

Emelie Zhu  
*Styrelseordförande*

## Ordförandebeslut

angående access till nollesexetfaddrar

Under nollningen arrangeras många olika tillställningar och oftast arrangeras dessa av funktionärer som har access till de rum man behöver för att kunna genomföra arrangemanget smärtfritt. Så är däremot inte fallet med nollesexsittningen under nollningen där tre uppdragsfaddrar tillsammans med nollorna är ansvariga för att annordna en sittning. För att underlätta logistiken och undvika att LU-kort lånas ut fattade jag ett ordförandebeslut den 17 september

*att* ge access till SK, caféförrådet, bunkern, pubförrådet och caféet till Maja Svensson n16, Lina Wihren F18 och Josef Sonnsjö F19 från och med den 17/9 fram till och med den 24/9.

*I sektionens tjänst samma dag som ovan,*

---

Teodor Bucht π18  
Sektionsordförande 2020





## Ordförandebeslut

angående inköp av soundboksladdare

Laddaren till vår soundboks har försvunnit på ett mystiskt sätt och då soundboksen används mycket just nu är det bråttom att skaffa en ny. Prylmästare Johanna har väntat ett par dagar och frågat runt om någon har sett laddaren, men den har inte dykt upp. Därför fattade jag ett ordförandebeslut den 23 september på

*att* ta upp till 700 kr från fonden för reparation och underhåll för inköp av ny soundboksladdare.

*I sektionens tjänst samma dag som ovan,*

---

Teodor Bucht π18  
*Sektionsordförande 2020*



## Nomineringar till Projektgruppsledamot FARAD

Näringslivsutskottet

Nomineringsgruppen har tagit engagemang, driv och nyfikenhet i beaktande vid valet av kandidater. Kandidaterna bedöms rimliga för posten och känns allmänt taggade. Nomineringsgruppen nominerar därför

- Simon Horovitz F19
- Nathalie Tiet F19
- Lennart Küsser F20
- Lisa Stenlund n18
- Hanna Areskoug F20
- Erica Fritz F20
- Philip Vestin F17
- Andre Rath F17
- Liam Falstad π17

till projektgruppsledamot FARAD för 2020/21.

*I avkastningens tjänst,*

---

Oliver Wiksten  
Projektledare FARAD

---

Bernhard Helsing  
Projektgruppsledamot FARAD

